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Svenska Brukshundklubbens

utskott för samhällsnytta
PROTOKOLL 3/2024

Datum: 2024-05-27

Tid: 18.30-20.15

Plats: Via Teams

Närvarande: Ange ev. § nedan

Ordförande Peter Lind

Ingrid Jansson

Thomas Ericson

Malin Holländer

Linda Jansson 32a§-35§

Peder Nimrodsson

Mona Brantlind, adjungerad

Jöran Wikbladh, adjungerad

Anmält förhinder:

Från kansliet: Cecilia Sandström

Övriga deltagare:

Justerare: Ingrid Jansson

Vid protokollet: Cecilia Sandström 
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§ 25 SAMMANTRÄDETS ÖPPNANDE 

Sammankallande, Peter Lind, hälsade de närvarande välkomna och förklarade 
sammanträdet öppnat. 

§26 VAL AV PROTOKOLLSJUSTERARE 

Ingrid Jansson valdes att jämte mötesordföranden justera dagens protokoll. 

§ 27 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING 

Utskottet beslutade att godkänna framlagt förslag på dagordning, med tillägg 
under 31 §, om assistanshund.  

§ 28 FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

Utskottet noterade protokollet och lade det till handlingarna.  

§ 29 INFORMATION 

Peter Lind informerade om att förbundsstyrelsen kommer att ha färre fysiska 
möten och minskad representation ute i verksamheten under året.  

§ 30 EKONOMI  

a) Ekonomiansvarig på kansliet har fått en reviderad periodisering från 
utskottets handläggare. Alla budgeterade utskottskostnader är nu 
strukna, förutom ledamöternas arvoden samt ett K9 Biathlon. Det 
finns i år inte ekonomi för fler fysiska utskottsmöten så resterande 
möten sker via Teams. 

b) Utskottet har tagit del av en utfallsrapport för tjänstehund per den 
30 april 2024. Inget särskilt fanns att notera avseende de kostnader 
som bokförts. Rapporten från det nya ekonomisystemet är svårläst 
och kräver mycket manuell hantering. Utskottet kommer framöver 
att få en förenklad version av kansliet. 

c) Ett beslut om tilläggsfördelning av organisationsstödet har kommit 
och kansliet har därför arbetat om budgeten, som nu täcker årets 
kostnader. En särskild post har lagts till för att finansiera 
förberedande kostnader inför Elmiamässan under 2024. SBE får 
nyttja beloppet inom ramen för kommunikation, så länge det står 
tjänstehund eller en frivillig försvarsorganisation på allt material 
som framställs.  
 
Dessutom har en budgetpost lagts till som SBE kan nyttja till något 
särskilt projekt/ändamål under 2024 som även gagnar 
tjänstehundsverksamheten.  
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§ 31  UTSKOTTET  

a) Inga underhandsbeslut fanns att fastställa. 

b) Vid tjänstehunds utbildningsdagar i februari presenterades en 
nyligen framtagen utbildning för att öka och stärka jämställdhet 
inom Hemvärnet. Kansliet önskar nu besked om hur utbildningen 
ska implementeras i tjänstehundsverksamheten. Peder Nimrodsson 
åtog sig att titta närmare på utbildningen och lämna förslag hur och 
när den ska användas. 

c) Visby brukshundklubb har inkommit med en fråga om 
tjänstehundsprövning av hundar som kan bistå i efterforskning av 
försvunna personer. Peder Nimrodsson åtog sig att kontakta Visby 
brukshundklubb för vidare dialog. 

d) Utskottet beslutade att Ingrid Jansson kommer representera 
utskottet vid årets SM för räddningshundar.  
 
Förbundsstyrelsen har utsett Peter Lind som sin representant vid 
Försvarsmaktsmästerskapet samt SM för räddningshundar. 

e) Utskottet har tagit del av årets första uppföljning av utskottets 
verksamhetsplan, som skickas till förbundsstyrelsen. 

f) Peter Lind föreslog att assistanshundsverksamheten ska ingå i 
utskottet för samhällsnytta. Utskottet beslutade att bjuda in 
projektansvarig för assistanshundar för att presentera 
verksamheten vid ett möte, för att utskottet därefter ska kunna ta 
ställning till frågan. 
 

§ 32   VERKSAMHETSRAPPORT RÄDDNINGSHUND 

a) Utskottet tackade för den tydliga sammanställning som kansliet 
gjort över genomförd räddningshundverksamhet. Utskottet 
tackade också UG utbildning för minnesanteckningar nr 3 samt UG 
prov för minnesanteckningar från den 20 maj.  

b) Mona Brantlind informerade om utbildningen av 
räddningshundinstruktörer, antal sökande och antal uttagna till 
utbildningen. 

c) Thomas Ericson meddelade att domaraspiranten snart är färdig 
med sin utbildning. 

d) Utskottet beslutade att fastställa ny Kursplan provledare 
räddningshund samt en ny Kursplan instruktör räddningshund. 
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e) Utskottet informerades av kansliet om ny hantering av 
hälsoinformation för räddningshundförare.  
 
Bakgrund: MSB uppdaterade i april 2024 hälsokraven för 
insatspersonal. Räddningshundförare på larmlistan har i 
direktkontakt med MSB lämnat in en ny hälsodeklaration. MSB kan 
inte ta emot hälsodeklarationer från personer som inte finns i deras 
resursdatabas och hanteringen gällande kursdeltagare går därför via 
SBK. Kursdeltagare ska uppfylla samma hälsokrav som de på 
larmlistan. P g a känsliga personuppgifter kan SBK inte be att 
kursdeltagare fyller i en hälsodeklaration som skickas till SBK.  
 
Ny hantering: Vi skickar ut information om de nya hälsokraven till 
kursdeltagarna via instruktören. Det är upp till varje kursdeltagare 
att själv ansvara för att hen uppfyller hälsokraven. Vid tveksamheter 
kan kursdeltagaren kontakta medicinsk koordinator hos MSB för 
bedömning. Det kan vara så att MSB efter de uppdaterade 
hälsokraven gör bedömningen att en kursdeltagare inte kan fortsätta 
kursen, även om deltagaren har varit öppen med sin 
sjukdom/medicinering från kursstart. Det är viktigt att instruktören 
vid kursstart och löpande genom kursen påminner sina kursdeltagare 
om hälsokraven. MSB informerar innan delprov 1 nya kursdeltagare 
om NUSAR. Där kommer de framåt även att vara tydliga med 
hälsokraven. Dokumentet med hälsokraven skickas ut till 
instruktörerna och läggs upp på hemsidan (ersätter tidigare 
hälsodeklarationer). På anmälningsblankett till kurs läggs en punkt 
till där kursdeltagaren får intyga att hen tagit emot information 
gällande hälsokraven. 
 
Utskottet tackade kansliet för informationen. 

f) Utskottet har tagit del av en överklagan från en deltagare vid ett 
delprov 2.  
 
Utskottet beslutade att fastställa tidigare bedömning. Thomas 
Ericson deltog ej i beslutet. 

§ 33 VERKSAMHETSRAPPORT PATRULLHUND 

a) Produktionsledaren, Jöran Wikbladh, redogjorde för den pågående 
patrullhundsverksamheten, både avseende Hemvärnet samt 
Flygvapnet. Jöran informerade också om ett möte som genomförts 
med FMUndSäkC samt FST RHS GEN Friv om 
Försvarsmaktskontrollanter. FST RHS GEN Friv kommer kalla till 
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ytterligare ett möte om det. Jöran informerade även om att 
kursverktyget nu utvecklats ytterligare så att även 
hundtjänstskolans elever registreras där för hanteringen av deras 
ersättningar. 

b) Utskottet tackade UG kvalitet patrullhund för inkommen rapport, 
som Jöran Wikbladh redogjorde för. Utskottet diskuterade åtgärder 
framöver. Peder åtog sig att se över genomförandeplanen för 
patrullhundskurs Hv. 
 
Utskottsgruppen har också föreslagit att My Hörting ska ingå i 
gruppen. Utskottet beslutade att fastställa förslaget. Malin 
Holländer deltog ej i beslutet. 

a) Cecilia Sandström redogjorde kort för det målbildsarbete 
Försvarsmakten genomfört och som de frivilliga 
försvarsorganisationerna inbjudits att delta i. 

b) Malin Holländer åtog sig att se över arbetsbeskrivningen för UG 
huvudmannaskap för att uppdatera dokumentet utifrån vad som är 
aktuellt att arbeta med nu. 

c) Jöran rapporterade att UG ungdom arbetar vidare med kursplaner, 
Military weekend ungdom med mera. 

§ 34 NÄSTA SAMMANTRÄDE 

Utskottet beslutade att genomföra kommande möte den 10 juni klockan 18.30 via 
Teams för att få en presentation om assistanshundsverksamheten. Nästa ordinarie 
utskottsmöte genomförs den 19 augusti klockan 18.30 via Teams. 

§ 35 SAMMANTRÄDETS AVSLUTANDE 

Mötesordförande tackade de närvarande och förklarade sammanträdet avslutat. 
 
Justeras: Justeras:  Vid protokollet: 

 
 
Peter Lind Ingrid Jansson Cecilia Sandström 
Mötesordförande 
 
Det justerade protokollet redovisar vad som avhandlats på sammanträdet. 
Beslut som fattats kan dock bli föremål för ändring av Svenska 
Brukshundklubbens förbundsstyrelse (FS). 


